



PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI KELANTAN
JKR 7, KOMPLEKS KOTA DARULNAIM, KOTA BHARU, KELANTAN
KENYATAAN SEBUT HARGA

Sebut harga adalah dipelawa kepada pembekal-pembekal yang beralamat di Negeri Kelantan dan mempunyai Lesen Kenderaan Motor (LKM) dan PUSPAKOM yang sah seperti berikut :-

NO. SEBUT HARGA	TAJUK PERKHIDMATAN	TARAF/KATEGORI/ PENGKhususan
SEBUT HARGA NO. PPN 4/2024	PERKHIDMATAN SECARA SEWAAN <i>BACKHOE</i> BERSERTA PEMANDU UNTUK SEMUA JAJAHAN DI NEGERI KELANTAN	BERDAFTAR DENGAN SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM) - JENIS PERNIAGAAN (PENGANGKUTAN) SERTA BERDAFTAR DENGAN KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA DAN BERTARAF BUMIPUTERA - KOD BIDANG (080101) / (110104) / (110201) / (110301)
	PERKHIDMATAN SECARA SEWAAN <i>BACK PUSHER</i> BERSERTA PEMANDU UNTUK SEMUA JAJAHAN DI NEGERI KELANTAN	
	PERKHIDMATAN SECARA SEWAAN <i>EXCAVATOR</i> BERSERTA PEMANDU UNTUK SEMUA JAJAHAN DI NEGERI KELANTAN	
	PERKHIDMATAN SECARA SEWAAN <i>CRANE</i> BERSERTA PEMANDU UNTUK SEMUA JAJAHAN DI NEGERI KELANTAN	
	PERKHIDMATAN SECARA SEWAAN <i>SKYLIFT</i> BERSERTA PEMANDU UNTUK SEMUA JAJAHAN DI NEGERI KELANTAN	
	PERKHIDMATAN SECARA SEWAAN <i>LORI 3 TAN</i> BERSERTA PEMANDU DAN MEMPUYAI LESEN KENDERAAN MOTOR (LKM) SERTA PUSPAKOM YANG SAH UNTUK SEMUA JAJAHAN DI NEGERI KELANTAN	
	PERKHIDMATAN SECARA SEWAAN <i>LORI 10 TAN</i> BERSERTA PEMANDU DAN MEMPUYAI LESEN KENDERAAN MOTOR (LKM) SERTA PUSPAKOM YANG SAH UNTUK SEMUA JAJAHAN DI NEGERI KELANTAN	
	PERKHIDMATAN SECARA SEWAAN <i>LOADER</i> BERSERTA PEMANDU UNTUK SEMUA JAJAHAN DI NEGERI KELANTAN	
	PERKHIDMATAN SECARA SEWAAN PENGGELEK 8 TAN BERSERTA TERMASUK PEMANDU UNTUK SEMUA JAJAHAN DI NEGERI KELANTAN	
	PERKHIDMATAN SECARA SEWAAN <i>PAVER</i> BERSERTA PEMANDU LENGKAP DENGAN <i>PERALATAN BERKAITAN</i> UNTUK SEMUA JAJAHAN DI NEGERI KELANTAN	

Penyebutharga diwajibkan mendaftar dalam Buku Pendaftaran Sebut harga sebelum dokumen sebut harga diserahkan. Dokumen sebut harga akan ditolak jika nama penyebut harga tidak berdaftar. Sebarang rayuan dan pendaftaran lewat tidak akan dilayan. Bayaran pendaftaran iaitu adalah sebanyak RM30.00 dikenakan pada pembekal yang belum berdaftar.

TEMPAT PEMBELIAN BORANG	: PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI KELANTAN, KOMPLEKS KOTA DARULNAIM
TARIKH PEMBELIAN BORANG	: 18 JANUARI 2024 (KHAMIS)
WAKTU PEMBELIAN BORANG	: 9.00 PAGI - 3.00 PETANG
TARIKH TUTUP	: 25 JANUARI 2024 (KHAMIS)
HARGA BORANG SEBUT HARGA SENASKAH	: RM30.00

- 1) Kontraktor dikehendaki membawa bersama Kad Pengenalan, Sijil Asal Akuan Pendaftaran Syarikat Bumiputera dengan Kementerian Kewangan Malaysia dan Sijil Asal Perakuan Pendaftaran dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia serta salinan sijil-sijil berkenaan (tidak dikembalikan).
- 2) HANYA "PENAMA PADA DOKUMEN BERKAITAN SAHAJA" DIBENARKAN HADIR UNTUK MEMBUAT PEMBELIAN.
- 3) Pembelian Borang Sebut harga adalah secara tunai.
- 4) Dokumen sebutharga yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul berlakri dengan mencatat nombor sebut harga di sampul surat dan dihantar dan dimasukkan kedalam :-

PETI SEBUT HARGA
PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI KELANTAN
JKR 7, KOMPLEKS KOTA DARULNAIM,
15503 KOTA BHARU, KELANTAN

Bertarikh pada : 29 JAMADIL AKHIR 1445H BERSAMAAN 11 JANUARI 2024


MOHD ROSHDI BIN ISMAIL
Pengarah Pembangunan Negeri
Kelantan